
 

 

 

Kære medlem af Klima-, energi- og bygningsudvalget 

Ses vi til Folkemødet på Bornholm?? 

I så fald har vi en spændende debat, som vi tror du vil finde interesse i: 

 

Hvordan sikres lokalt spin-off af de planlagte større grønne anlægsinvesteringer på øen? 

Lørdag den 15. juni 14:00 - 15:00 - debat  

Campus Bornholm har offentliggjort vinderen af arkitektkonkurrencen om Campus-byggeriet Green Solution 

House har taget første spadestik til det nye konferencecenter. Planlagte investeringer på et tre-cifret 

millionbeløb. Hvordan sikres lokalt spin-off? Får visionen om Bright Green Island nu et fysisk udtryk?  

Hvordan sikres lokalt spin-off af de planlagte større grønne anlægsinvesteringer på øen? Campus Bornholm 

har nyligt offentliggjort vinderen af arkitektkonkurrencen om det nye Campus-byggeri, der skal være en 

”living showcase” for skolens grønne uddannelsesprofil. Green Solution House har nyligt taget første 

spadestik til et nyt grønt konferencecenter, der skal være udstillingsvindue for grøn produktudvikling, og 

tiltrække konferencegæster fra ind- og udland. Der er tale om planlagte investeringer i grønt byggeri på øen 

til et 3-cifret millionbeløb. Hvordan sikres lokalt spin-off af disse investeringer? Er det nu visionen om Bright 

Green Island får et fysisk udtryk?  

Deltagere:  

Lars Juel Thiis, professor,Partner, Cubo arkitekter samt Formand for Statens Kunstfond. Hans-Aage 

Steenberg, Partner, Steenbergs Tegnestue og Formand for Bygge- og Anlægsklyngen under Vækstforum 

Bornholm. Camilla Sandfeld, Projektleder Grønt Byggeri, Business Center Bornholm. Lars Albæk, 

Væksthus Hovedstadsregionen er moderator. 

 

Vi befinder os på Nordlandspladsen, lige overfor Statoil-tankstationen og den store plads hvor hovedtalerne 

holdes. 

Se endvidere vores fulde program, som er vedhæftet 

 

Med venlig hilsen 

Pia Holm Hansen 

kvalitets- og kommunikationsleder 
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